
第一图书网, tushu007.com
<<新理念英语阅读 初中二年级 第4>>

图书基本信息

书名：<<新理念英语阅读 初中二年级 第4册>>

13位ISBN编号：9787544619257

10位ISBN编号：7544619257

出版时间：2011-2

出版时间：上海外语教育出版社

作者：杨莹雪 改编

页数：91

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<新理念英语阅读 初中二年级 第4>>

内容概要

　　《新理念英语阅读》是由上海外语教育出版社从美国Cengage
Learning出版集团引进改编的一套中小学英语读物。
这套读物题材广泛，话题丰富；既有引人人胜、趣味无穷的故事，又有知识丰富、包罗万象的科普读
物。
把语言输入和知识输入融合在一起，让学生体验阅读的乐趣。
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章节摘录

　　In their work on atoms， scientists wondered whatkept the electrons spinning around the nucleus.
Theydiscovered that the force of attraction between thepositively charged protons and negatively chargedelectrons
keeps the electrons spinning. This madesense to the scientists because they had observed thatpositively charged
things and negatively charged thingsare attracted to each other.But， what really interested scientists about
electrons isthat they can move between atoms and as a result， createelectricity.Today， scientists and engineers
use this knowledge tocome up with ways to get electrons to move betweenatoms to make new and amazing
inventions that canmake our lives easier.
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